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متن پرسش

سلام. می خواستم بدانم نظر اسلام درباره ی آوردن فرزند از پرورشگاه برای کسانی که بچه دارد نمی

شوند چیست؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: إنشاءاالله موجب برکت در زندگیشان میشود و کودکی را از بیسرپرستی و

بیمحبتی نجات دادهاند. موفق باشید


